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内容概要

中国作家网推荐理由：
成路以其陕北人固有的阳刚之气，还在坚持以诗载道，还在坚持以崇高相尚，还在坚持手捧黄土唱大
风。
虽然，他的声音还没有震彻宇内，但这种坚守是令人感动的，而且自有其独特价值在焉。
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作者简介

成路，1968年6月生于陕西省洛川县石头街。
著诗集四部。
荣获“中国首届地域诗歌创作奖”。
出席诗刊社第22届青春诗会、散文诗刊社全国第2届散文诗笔会。

系中国作家协会会员、陕西省诗歌委员会委员。

Cheng Lu,born in June in 1968 in the Stone St. of  Luochuan county in Shannxi province.Published four poetry
collectons.Won the prize of The First Session Of Region Poetry Creation Of China, annual.Attended The 22th
Session Of The Youth Poety Meeting which hosted by Poetry Monthly periodical,and The Second Session Of The
Prose Poem Meeting which hosted by Prose Poem periodical.
Member of Association Of Chinese Writers,.Committeeman of The Poetry Committee Of Shannxi Province.
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